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Wat is er aan de hand? 

Door de oorlog in Oekraïne komen nog steeds veel Oekraïense vluchtelingen naar 

Nederland. Voor deze mensen richten gemeenten speciale opvanglocaties in. Het Rijk heeft 

de gemeenten gevraagd extra opvangplekken te regelen. Ook de gemeente Hardenberg 

deze vraag gekregen. Wij gaan daarom de voormalige basisschool De Wegwijzer in 

Schuinesloot geschikt maken en inrichten voor het opvangen van vluchtelingen vit 

Oekraïne. 

Waarom zijn er speciale opvangplekken voor Oekraïners nodig? 

Eind februari viel Rusland Oekraïne binnen. Veel Oekraïners zijn gevlucht vit hun land. Er 

zijn ook veel Oekraïense vluchtelingen naar Nederland gekomen. Deze mensen hoeven 

geen asiel aan te vragen om in Nederland te mogen zijn. Zij maken dus geen gebruik van 

asielzoekerscentra of noodopvangplekken voor asielzoekers. Daarom heeft het kabinet 

heeft alle 25 Nederlandse Veiligheidsregio's gevraagd om voor vluchtelingen uit Oekraïne 

opvangplekken te regelen. 

Is de gemeente verplicht om opvanglocaties voor Oekraïners te regelen? 

In Nederland zijn nu 62.000 plekken voor Oekraïners in gebruik. In de Veiligheidsregio 

IJsselland (waar de gemeente Hardenberg onder valt) zijn nu 2.300 opvangplekken. Omdat 

er nog steeds Oekraïense vluchtelingen naar Nederland komen, moeten er meer plekken 

komen. De Veiligheidsregio IJsselland moet nog eens 7oo extra opvangplekken voor 

Oekraïense vluchtelingen regelen. De gemeenten pakken dit samen op. De gemeente 

Hardenberg valt onder de Veiligheidsregio IJsselland en moet ook een bijdrage leveren. 

Vangt de gemeente nu al Oekraïense vluchtelingen op? 

In de gemeente Hardenberg zijn nu twee gemeentelijke opvanglocaties voor Oekraïense 

vluchtelingen. In het voormalige ING-gebouw in Hardenberg en in de voormalige 

basisschool Het Talent in Dedemsvaart verblijven samen ruim 100 Oekraïense 

vluchtelingen. 

Hoe is de gemeente tot de keuze voor De Wegwijzer in Schuinesloot gekomen? 

Omdat er meer plekken moeten komen, zijn we op zoek gegaan naar een derde 

opvanglocatie waar: 

-_ minimaal 5o mensen voor een langere tijd kunnen verblijven, ook met het oog op het 

beheer van een locatie 

-_meerdere ruimtes zijn (te maken) zodat deze mensen voldoende privacy hebben 

-_goede en voldoende basisvoorzieningen zijn water, elektriciteit, internet, enz. 

We hebben gekeken naar gebouwen die ons zijn aangeboden en naar onze eigen 

gebouwen. Belangrijk is ook dat een gebouw snel beschikbaar is, want de nood is hoog en 

we moeten snel opvangplekken regelen. 

Na allerlei opties te hebben bekeken, zijn we uitgekomen bij De Wegwijzer in Schuinesloot. 

Andere gebouwen op onze lijst zijn te klein, niet snel beschikbaar of technisch niet snel 

aanpasbaar. 



Gebouw De Wegwijzer voldoet aan de basiscriteria en we kunnen er snel over beschikken. 

Daarom hebben we hiervoor gekozen. 

Kan ik bezwaar maken tegen dit besluit? 

Het college heeft op 11 oktober besloten om een derde gemeentelijke opvanglocatie voor 

Oekraïense vluchtelingen te realiseren in het voormalige schoolgebouw De Wegwijzer in 

Schuinesloot. 

Tegen dit besluit kan geen bezwaar worden gemaakt. 

Wel moeten er andere besluiten genomen om de vluchtelingenopvang mogelijk te maken. 

Zo is er een vergunning nodig om dit gebouw als opvanglocatie te mogen gebruiken. Tegen 

een vergunning is bezwaar/beroep wel mogelijk door belanghebbenden. 

Los daarvan kan iedereen zijn/haar mening kenbaar maken door een brief of mail te sturen 

naar de gemeente. 

Wij willen graag samen met de inwoners van Schuinesloot vorm en inhoud geven aan de 

vluchtelingenopvang en staan open voor reacties of gesprekken. 

Waarom is er geen inspraak geweest over dit besluit? 

We hebben te maken met een crisissituatie. De nood is hoog en de gemeente heeft een 

opgave waar we aan moeten voldoen. Daarom was het nu niet mogelijk om eerst met het 

dorp in gesprek te gaan (zoals we dat wel gewend zijn). 

We hebben ervaring met de opvanglocaties in Hardenberg en Dedemsvaart. Daar hebben 

we het op dezelfde manier gedaan en maar weinig reacties gekregen op onze besluit en de 

opvang daar verloopt goed. We weten dat dit besluit weerstand oproept maar hebben ook 

aan een opgave te voldoen. 

Ik wil nu iemand spreken die mij te woord kan staan 

Wij krijgen als gemeente veel reacties. De collega's die zich hiermee bezig houden staan 

ook andere mensen te woord en zijn bezig met dit onderwerp. Daarom kan ik niet direct 

doorverbinden. 

Meer informatie dan ik nu heb, kunnen zij ook niet geven. Veel moet nog uitgezocht en 

geregeld worden. 

Ik doe mijn best om u zo goed mogelijk te woord te staan en uw vragen te beantwoorden. 

U zult het zelfzelfde horen. Wilt u toch per se iemand anders spreken, dan bellen zij v terug. 

Hoe is de communicatie gegaan? Ik heb niet op tijd een brief gehad en dit uit de krant 

moeten lezen 

Wij hebben plaatselijk belang dinsdagmiddag geïnformeerd over dit besluit. 

Alle inwoners van Schuinesloot, vanaf de Hoogeveenseweg tot aan de Drentseweg hebben 

van ons een brief gekregen. Wij zijn woensdagochtend om 08.30 vur begonnen met het 

bezorgen van de brieven. De meeste brieven zijn woensdagochtend bezorgd. Een paar 

brieven in het buitengebied zijn na de middag bezorgd. 

In de brieven verwijzen wij naar onze website. Hier staat meer informatie over 

vluchtelingenopvang. Daarom hebben we de informatie in de loop van woensdagochtend 

ook op onze website geplaatst. Daarmee was het ook beschikbaar voor de pers. 

Wij vinden het vervelend als de brief en de informatie op onze website of in de pers elkaar 

gekruist hebben. Of dat mensen bijvoorbeeld niet thuis waren en de brief nog niet hebben 

gezien en het bericht wel online hebben gelezen. Dat was niet onze bedoeling Wij hebben 

ons best gedaan om dit zo goed mogelijk te doen en de bewoners als eerste te informeren. 



Wij leren hiervan en doen ons best dit een volgende keer nog beter te doen. 

We hebben toch helemaal geen voorzieningen in het dorp, wat is er te doen voor de 

vluchtelingen? 

Bij andere opvanglocaties zien we dat 60% van de Oekraïense vluchtelingen werkt of op 

zoek is naar werkt. Dat kost wel even tijd, maar de wil om te werken is er. Daarnaast 

organiseert De Stuw activiteiten en dagbesteding. Ook vrijwilligersorganisaties zetten zich 

daarvoor in. We hopen en verwachten dat deze mensen gaan meedoen in onze 

samenleving. 

Hoe kun je nou 7o vluchtelingen op 7oo inwoners zetten? 

We hopen dat het dorp met elkaar de schouders eronder zet. En dat deze mensen mee 

kunnen en gaan doen in de samenleving. Het gaat hier niet om asielzoekers. Dat is een 

belangrijk verschil want Oekraïense vluchtelingen ‘mogen’ meer. Ze mogen en willen 

werken. 

Gaat er nu een bus rijden om de vluchtelingen naar voorzieningen te brengen? 

Op loopafstand van De Wegwijzer is een bushalte. 

We zien dat het Dedemsvaart ook goed gaat. Het talent zit ook op afstand van OV en 

voorzieningen. 

Hoe we dit verder gaan regelen, gaan we nog bezoek. We gaan samen met De Stuw kijken 

wat er nodig is. 

Hierdoor komen er meer verkeersbewegingen, wat betekent dat voor de 

verkeersveiligheid? 

Ja, het zal hierdoor iets drukker worden. De wegen zijn hiervoor geschikt en kunnen dat 

aan. Verder gaan we kijken wat er gaat gebeuren en of het nodig is om aanvullende 

maatregelen te nemen. Dat houden we goed in de gaten. 

Ik maak me zorgen om de veiligheid van mijn kinderen op de school die naast de 

opvanglocatie staat. 

Het gaat hier om Oekraïense vluchtelingen. Het gaat niet om asielzoekers en dus zeker niet 

om overlastgevende asielzoekers uit veilige landen. 

Wij zetten ons ervoor in dat er vooral gezinnen met kinderen komen. 

Voor kinderen is onderwijs geregeld via Opstap. Maar ouders van de vluchtelingen kunnen 

er ook voor kiezen dat hun kinderen naar De Wegwijzer gaan. 

We gaan in overleg met de buurt en de school hoe we hier vorm en inhoud aan kunnen 

geven. 

Wat voor vluchtelingen komen er? 

Als het aan ons ligt komen er vooral gezinnen/vrouwen met kinderen. Daar gaan wij ons 

hard voor maken richting de Veiligheidsregio. Daarin nemen we ook de signalen uit het dorp 

mee. We kunnen dit niet garanderen maar maken ons hier sterk voor. 

Het gaat nu om Oekraïense vluchtelingen. Wie garandeert dat hierna geen asielzoekers 

komen? 

Daar gaan we als gemeente niet mee akkoord. Wij garanderen dat de gemeente dit gebouw 

niet beschikbaar stelt voor asielzoekers. Wij vangen asielzoekers op in het azc Hardenberg 



en zoeken naar een plek voor noodopvang voor asielzoekers. Dat gebeurt niet in 

Schuinesloot. 

Wanneer wij een taakstelling krijgen voor het opvangen van extra asielzoekers, gebeurt dat 

wat ons betreft niet in Schuinesloot. 

Het gebouw is niet geschikt voor kinderen en nu wel voor vluchtelingen? Hoe zit dat? 

We gaan nu goed kijken hoe we dit gebouw geschikt kunnen maken. We nemen de 

benodigde maatregelen om het gebouw veilig te kunnen gebruiken. De brandweer kijkt ook 

mee en controleert daarop. 

Is er een vergunning nodig? 

Er is een vergunning nodig. Wij willen deze vergunning op korte termijn verlenen. 

Het toegangspad wordt gedeeld met omwonenden. 

We willen met de buurt in gesprek om te kijken hoe we dit op een goede manier kunnen 

organiseren. En welke wensen/behoeften er zijn. We hopen hier samen uit te komen. 

Waarom heeft de gemeente niet naar units gekeken? 

Daar hebben we ook naar gekeken. Maar er zijn geen geschikte locaties om units te 

plaatsen. We moeten dan nog allerlei nutsvoorzieningen aanleggen en dat kost te veel tijd. 

Hoe gaat het verder en wanneer komen de eerste vluchtelingen? 

We zijn geschrokken van de reacties en gaan daarom eerst in gesprek met plaatselijk 

belang, de direct omwonenden en het dorp. We willen hier samen met de inwoners van 

Schuinesloot op een goede manier vorm en inhoud aan geven. 

Daarna hopen we aan de slag te gaan. De verbouwing duurt 6 tot 8 weken. 

We kunnen de locatie op z'n vroegst half december in gebruik nemen. 

Hoe lang blijft de opvanglocatie in Schuinesloot? 

Wij verwachten dat we De Wegwijzer voor minimaal 1 jaar en maximaal 3 jaar gaan 

gebruiken voor de opvang van Oekraïense vluchtelingen. Dit is ook afhankelijk van wat er in 

Oekraïne gebeurt. 

Ik vang nu zelf thuis Oekraïners op maar het wordt me te veel, kunnen die hier naartoe? 

Daarvoor is het te vroeg. Er moet nog veel gebeuren voordat we deze locatie kunnen 

gebruiken. 

Is er altijd iemand aanwezig op de opvanglocatie? 

Wij hebben De Stuw gevraagd om het dagelijks beheer van de locatie te verzorgen. De Stuw 

doet dit ook al in onze andere locaties. Er is een beheerder aanwezig. 


